



Baneudvalgsmøde den 4. august 2020. kl. 15.15

Til stede: Peter Hostrup (PHD) – Brian Møller Jørgensen (BMJ) – Henning Larsen (HL)
– Poul Erik Madsen (PEM)

Fra "Tirsdagsholdet": Knud Erik Kristensen (KEK) – Leif Nielsen (LN)

Afbud: Alf Abildgaard (AA)

Dagsorden

1. Valg af dirigent og referent
2. Orientering fra formanden (herunder budgetopfølgning vedrørende banens drift)
3. Orientering fra greenkeepergården (herunder banens tilstand)
4. Aktuelle emner: Ingen emner
5. Opfølgning på seneste referat
6. Gennemgang og revidering af handlingsplanen
7. Bordet rundt
8. Næste møde

1. Valg dirigent og referent

PHD og PEM blev valgt

2. Orientering fra formanden (herunder budgetopfølgning vedrørende banens drift)

- PHD har udarbejdet et oplæg til en ny masterplan vers. 3.0, som blev gennemgået på mødet. Oplægget er præsenteret for baneejeren (Morten Jensen). Der er tale om et "katalog" til gennemgang - prioritering er givetvis nødvendigt, men meget afhænger af fremtidigt ambitionsniveau, investerings/risikovillighed (tid og penge) og troen på projektet "Dronninglund Golfklub"
- Blokeringer af banen har igen været oppe i bestyrelsen. Der skal nedsættes en arbejdsgruppe med repræsentanter fra klubber i klubben og fra medlemmer udenfor klubber i klubben. Denne gruppe skal fremkomme med løsningsforslag, som skal til debat på medlemsmødet til november.
- Det forventes at budgettet for banen overskrides. Overskridelsen vurderes at blive på et acceptabelt niveau, og kan forsvares med at banen står særdeles flot. Men det betyder at der ikke er penge på budgettet til nye anlæg af nogen art. Årets budget for greenfee mangler kun 20.000 kr. i at være opfyldt. Der bliver derfor et pænt overskud på denne konto.

3. Orientering fra greenkeepergården (herunder banens tilstand)

- Der er foretaget vertidræning af greens i dag med kort varsel. Så snart der konstateres problemer på greens (begyndende sygdom, filt m.m.) skal der reageres. Langtidsplanlægning er ikke muligt, hvorfor dette arbejde kan ikke varsles med f.eks. 3 uger.



- Den nye praktikant i greenkeepergården er stoppet.

4. Aktuelle emner

Ingen nye emner til dette møde.

5. Opfølgning på seneste referat.

- Pkt. 3: Orientering fra greenkeepergården (herunder banens tilstand).
I stedet for en video vedr. betjening af de nye flagpinde laver BM en fotoplanche, som viser hvordan og især hvordan man ikke løfter bolden op fra hullet. Planchen hænges op i klubhuset.
- Pkt. 4.1. Rense/vaskeplads.
Bestyrelsens indstilling til placering er eksempel D. (op mod bagrumsbygningen til venstre for døren).
- Pkt. 4.2. Baneopgaver jf. notat af 5. juni 2020 fra AA.
Bestyrelsen ser det som en liste over opgaver, som kan udføres når der er penge og mandskab til det. En del af punkterne er allerede udført.
- Pkt. 4.3 og 4.4. Depoter til sand, grus, vækstjord, topdressing m.m.
Der er indhentet pris for 3 nye båse på i alt 113.930 kr. ex. moms. Alternativ pris på 105.010 kr. ex. moms for båse opført af siloblokke.
Etablering af ekstra depotbåse indgår i det nye budgetforslag til Morten Jensen. Men indretningen af pladsen øst for greenkeepergården skal revurderes og indarbejdes i den nye masterplan.
- Pkt. 4.5 og Handlingsplanen pkt. 5-20. Stiuvalg til vedligeholdelse af stier.
Der oprettes en Arbejdsgruppe under Baneudvalget til at planlægge og udføre vedligeholdelse af stier.
Baneudvalget takker AA for at være tovholder for denne arbejdsgruppe.
- Handlingsplanens pkt. 1-17. Teesteds skilte.
Arbejdet med opsætning af nye- og flytning af eksisterende teesteds skilte er af flere årsager trukket længere ud end oprindelig forventet (herunder manglende mandskab).
KEK vil hjælpe med opgaven, således at alle skilte er på plads inden sæsonafslutningen.
- Handlingsplanens pkt. 6-19. Velkomstskilt ved indkørslen.
Tilbage melding fra PHD mangler. Det vil ske snarest.
- Bordet rundt (AA).
Det er nu muligt at booke tider på bagni tirsdag eftermiddag.

6. Gennemgang og revidering af handlingsplanen.

Handlingsplan

Pkt.-år	Dato	Observation	Handling	Ansvarlig	Udført
2 – 16	01-01	Overgang fra P-plads til driving-range	Sti langs den vestlige side af P-plads er godkendt af Morten og Bestyrelse.	PHD	Etablering afventer.
9 – 16	03-05	Forslag til anlæg af et waste area til venstre lige før læbælte på hul 17.	Udsættes til 2021	BMJ	
1 – 17	08-03	Flytning, ændring og udvidelse af skiltning ved teesteder. Ca. 25 nye Skilte skal fremstilles	Skiltene på par-3 banen anvendes til udvidelse af skiltningen på 18-huls banen Skiltene skal på budgettet for 2020 Denne handling skal fremmes nu. Første prioritet er de skilte, hvor der er sket væsentlige ændringer (især hul 6 og 10). Som etape 1 skal dette udføres snarest (helst inden standerhejsning).	PHD, HL og KEK	Arbejdet på 18-hulsbanen er i gang. Flytning af de sidste skilte sker inden sæsonafslutning
3 – 18	15-05	Fremtidig placering af skraldespande	BMJ og HL kommer med forslag til placering når skiltene på teestederne er placeret.	BMJ og HL	
6 – 19	16-09	Velkomst-skiltet ved indkørslen fra Kirkevej flyttes	Skilte flyttes over på den anden side af indkørslen således at det bliver mere synligt PHD undersøger mulighederne for gravering af tekst på bagsiden ("TAK FOR BESØGET") AA forestår at skiltet flyttes	PHD AA	
1 – 20	21-01	Afskærmning af græsdepot langs grøften syd for hul 6	Plantning af spiræahæk droppes. Depotet flyttes til område ved hul 14/15 op mod Tusbrovej.	KEK	
2 – 20	09-06	Efter regn står der stadig vand foran green på hul 8	Dræning af området Er med i budgetforslag til Morten Jensen	Alle	
3 – 20	09-06	Sti til venstre for green på hul 3 er meget ujævn	Stien repareres og forlænges	AA	Udført



Referat nr. 46

Pkt.-år	Dato	Observation	Handling	Ansvarlig	Udført
4 – 20	09-06	Den udførte vandspærring på det stejle stykke af stien fra teested til green på hul 12 fungerer ikke efter hensigten. Tværtimod kan den medføre farlige situationer.	Spærringen fjernes og stien rettes op	AA	Udført
5 – 20	09-06	Der mangler folk til vedligeholdelse af stier	Oprettelse af arbejdsgruppe til vedligeholdelse af stier	AA	

7. Bordet rundt

KEK:

Hvornår høstes roughen?

PHD kontakter Søren (Der er nu 2 der skal koordinerer arbejde (høst og bortkørsel)

Mange medlemmer er utilfredse med de nye bunkerriver. PHD oplyser at der arbejder på, om de kan forbedres.

HL:

Afstandsmarkeringerne på fairway er meget dårlige. PHD tager opgaven med til sponsorudvalget for at finde en sponsor til nye markeringer.

PHD:

Tjørnehækkene på banen mangler vedligeholdelse, herunder genplantning hvor planter er gået ud.

Tirsdagsholdet tager opgaven med i deres planlægning.

8. Næste møde

Tirsdag den 22. september 2020 kl. 15.15

Den 5. august 2020
Poul Erik Madsen